
Verslag jubileum van 

Op 30 oktober 2021 heeft afdeling ’s-Gravenhage van de 

ATC  haar 75 jarig bestaan gevierd in het automuseum 

Louwman te Wassenaar. 

 

I.v.m. de corona-

maatregeling toonde 

ieder zijn of haar QR-

code. 

 

 

In de grote ontvangsthal werd men 

ontvangen met een drankje en 

knabbeltjes en waar een gezellig 

samenzijn ontstond. 

 

 

Leuke gesprekken. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Herinneringen ophalen. 

Weer oude bekende ontmoeten. 

 

 

 

 

  



Om 17.00 uur nam onze voorzitter het woord om het programma van 

de dag te vertellen. 

 

Een begeleiding door een deel van het museum door: 

Ton Rampaart en zijn vrouw. 

Henk v/d Koolwijk. 

Frans Buhrmann. 

 

 

Dit met de opdracht: Om 18.30 in het restaurant zijn. 

 

Om daar de avond verder te vieren in het restaurant. 

 

 

 

 

Mevrouw Rampaart ging speciaal met een groep 

dames door het museum. 

 

 

 

 

Ton Rampaart met zijn groep 

 

 

 

Frans Buhrmann met een groep. 

 

 

 

 

Henk v/d Koolwijk met een groep. 

 

Alle vier zijn zij vrijwilliger die bij Museum Louwman en  verzorgen 

daar dan ook regelmatig rondleidingen. 

De heren zijn lid van onze ATC afdeling. 

 



Om 17.30 was het restaurant omgebouwd en zat Kees v/d Zijden achter zijn key-board. 

Op een groot scherm werden de gasten verwelkomd, 

stond een broodje met roomboter klaar, 

werden de glazen gevuld 

en de Carpaccio 

geserveerd. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



Ton begon zijn speech met:  

Opgericht op 14 juli 1946. 

Een felicitatie aan iedereen die bij de ATC 

betrokken is. 

 

Tijdens de voorbereiding van dit jubileum 

kwam ik een citaat tegen van Henry Ford. 

Die luidt als volgt: 

Samenkomen is een begin. 

Samen blijven een stap vooruit. 

Samen werken is een succes. 

 

Het verbaasde mij, hoe dit op de ATC van 

toepassing is. 

 

 

Ton liep door de geschiedenis van de auto ontwikkelingen, technologische, kennis maar ook de 

toekomstbeelden in de loop van de tijd veranderde. 

 

Hij belicht in zijn speech de problemen die we nog te overwinnen hebben en hoe de ATC samen met het 

AMT deze zaken onder ogen zien. 

 

Ton besloot met: 

 

Alles bij elkaar: 

12,5 miljoen voertuigen in Nederland. 

Genoeg reden om in ATC en ons vak te blijven geloven. 

Werkgelegenheid, verkoop en omzetten blijven stijgen. 

De techniek is om van te houden. 

 

Ook waar wij voor staan. 

 

Samenkomen samenblijven samenwerken. 

 

Dat maakt de ATC tot een succes, tot in lengte van dagen. 

 

Ton nodigde twee gastsprekers uit, die duidelijk met de ATC te maken hebben n.l.: 

 

Tom Polman Hoofdredacteur van het AMT 

en 

Arnold Lok namens het hoofdbestuur van ATC. 

  



Tom Polman van het AMT kennen we alemaal als aankondiger van de 

 Live-stream lezingen van  de afgelopen tijd. 

 

Hij heeft als hoofdredacteur gewerkt en doet nu de PR en is net zoals de ATC 

opzoek naar een jonger publiek. 

 

 

Namens het hoofdbestuur van de ATC 

was de heer Arnold Lok gekomen om 

ons te feliciteren met ons jubileum. 

 

Hij liedt dit gepaart gaan met, voor elk 

bestuurslid een fles rode wijn. 

Hij kwam zelf helemaal uit Friesland met de wijn Friesland, maar, die 

kwam uit Zuid-Afrika. 

 

 

 

 

 

 

Hierna werd het buffet geopend. 

 

 

 

 

 

 

De tafels werden uitgenodig om langs te lopen en de bordjes te vullen. 

 

 

 

Onder tussen kwam regelmatig het bediend 

personeel langs om de glazen te vullen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 

Tijd voor de huldigingen van jubilarissen. 

 

 

Als eerste Hans Boot voor zijn 25 jarig 

lidmaatschap van de ATC. 

 

Hij kreeg daarvoor het zilveren speldje, en 

zijn vrouw de vertrouwde bos rozen die 

onze afdeling vaker uitdeelt. 

 

 

 

 

 

Twee personen die al 50 jaar bekend zijn bij de ATC en nu nog donateur zijn, 

ontvingen een bougie. 

 

Aad Vollenhoven Peter Broekhoven  

 mochten hem ontvangen. 

 

De partners kregen natuurlijk witte rozen. 

Henk deelde ze uit aan de dames. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Cees nam de microfoon over om Ton Zuijderwijk, onze voorzitter, te feliciteren 

met een 40 jarig lidmaatschap. Ton kreeg daar het gouden speldje voor. 

 

 

In de tijd dat Ton lid wilde worden moest je eerste monteur zijn en moest je 

vragen van het bestuur beantwoorden. Zij bepaalde dan of je lid mocht worden.  

 

Opgeteld is Ton ook al 25 jaar bestuurslid. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Als laatste werden de bestuursleden in het zonnetje gezet en mochten een bos 

rozen in ontvangst genomen. 

 

 

 

Tijd voor het nagerecht. 

We konden kiezen uit een scala van glaasjes met heerlijke hapjes. 

 

Een paar personen namen de uitnodiging aan, om een dansje te doen. 

 

Na een rondje koffie of thee werd het rond 21.15 uur tijd om weer huiswaarts 

te gaan. 

 

 

Bij het verlaten van het restaurant werden de bestuursleden  door veel personen aangesproken en  bedankt 

voor de organisatie van het jubileum, waarbij er warme woorden werden gesproken. 
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